
铝电解电容编带机 顺华机械供应

产品名称 铝电解电容编带机 顺华机械供应

公司名称 深圳市顺华机械有限公司

价格 80000.00/台

规格参数 品牌:顺华机械
型号:SH-314

公司地址 深圳市光明新区公明镇第一工业区37栋

联系电话 0755-23196316 13798275683

产品详情

shenzhen shun hua machinery co., ltd. is a professional research and development, production, sales of
various automation electronic equipment of high-tech enterprises, the company has the relevantindustry
decades of experience and strong technical team, and equipment according to the international quality
standard, through strict quality testing. the equipment has the advantages of high precision,good
stability, convenient operation, the advantages of easy maintenance etc.. to provide customers with high
quality products, the company has always been adhering to the quality for this, the customer first, to meet
customer requirements; to pursue excellence, refine on,continuous improvement of quality management
theory. high quality service and years of effort to win the majority of customers trust and support. the
company develops the innovation unceasingly, in a stable,high-speed equipment and high quality service to
win the highlyrecognized in the industry, have their own foundry workshop, to grasp theproduct
information, accelerate product upgrading speed. sincerely hope that with the vast number of new and old
customers hand in hand, the common good automation equipment business in a competitive market
environment.

 

the purpose of the company: integrity management, and common development.

our management philosophy is: integrity, efficiency, innovation, science and technology.

our design philosophy is: safe, efficient, environmental protection,intelligent.

our goal is: to become a world-renowned automation solutions provider.

our service philosophy is: your satisfaction is our needs, our commitmentis your protection!

 



深圳市顺华机械有限公司是一家专业研制开发、生产、销售各种自动化电子设备的高新技术企业，公司
拥有相关行业数十年的经验和实力雄厚的技术队伍，设备按国际质量标准，通过严格的质量测试。设备
具有精度高，稳定性好，使用方便，维护容易等优点。为客户提供优质的产品,公司一贯秉承质量为本、
客户为先，满足客户要求；追卓越、精益求精，持续提升品质的经营理念。优质的服务和多年的努力赢
得了广大客户的信赖和支持。公司不断开拓创新，以稳定、高速的设备和优质高效的服务赢得了业界的
高度认可，拥有自己的代工车间，能够及时掌握产品信息，加快产品优化升级的速度。真诚的希望与广
大新老客户携手共进，在竞争激烈的市场环境中共同做好自动化设备事业。

 

 

 

    公司宗旨：诚信经营，共同发展。

 

    我们的管理理念是：诚信、高效、科技、创新。

 

    我们的设计理念是：安全、高效、环保、智能。

 

    我们的发展目标是：成为全球知名的自动化解决方案供应商。

 

    我们的服务理念是：您的满意是我们的需要，我们的承诺是您的保障！
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